

來賓使用網球場次數安排

由 2025 年 6 月 1 日起，康樂小組將試行調整來賓在上午 7 時至下午 2 時時段使用網球場的次數。同一位來賓（包括由其他會員邀請）每月最多可使用網球場六次，其中於星期六、日或公眾假期最多可使用兩次。其他來賓使用網球場的守則，則維持不變。試行安排為期三個月，至 2025 年 8 月 31 日。

如有任何查詢，請致電 2338-7115 與康樂部聯絡。

康樂及營運部
二零二五年五月七日

7th May 2025

Guest Tennis Court Usage Arrangement

Effective from June 1, 2025, the Recreation Sub-Committee will implement a three-month trial adjustment to the usage of tennis courts by guests during the time period between 7:00 a.m. and 2:00 p.m.

Under this trial arrangement, **the same guest (including invited by other members) may use the tennis courts up to six times per month, with a maximum of two sessions on Saturdays, Sundays, or public holidays.** All other existing guest regulations for tennis court usage will remain unchanged. This trial arrangement will be in effect until August 31, 2025.

Should you have any questions, please feel free to contact the Recreation Department at 2338-7115.

Recreation & Operation Department